
REFERAT FRA FAU MØTE VED SÆDALEN SKOLE

Dato: Torsdag 16.03.2023

Tid: 19.00 - 20.30

Lokasjon: Kjøkkenet ved Sædalen skole

FAU KONTAKTER TRINN GRUPPE AKTIVITET E-POST

John Wrigglesworth 1 Kvalitet TV-aksjon john.mcintee.wrigglesworth@g
mail.com

Christer Hovland 1 Kvalitet TV-aksjon chovland@gmail.com
Stine Faugstad 2 Leder TV-aksjon stine.faugstad@gmail.com
Shukriya Swaleh 2 Sosial TV-aksjon shukriyabakari@gmail.com
Christine Norevik
Kristoffersen

3 Nærmiljø christinekristoffersen@hotmail.
com

Benedicte Jordan Baksvær 3 Nærmiljø benedicte_87@hotmail.com
Ingeborg Winge 4 Nærmiljø ingeborg.winge@uib.no
Tor Hilmar Stavang 4 Sosial torstavang@hotmail.com
Tor Henning Kristoffersen 5 Sosial thkristo@hotmail.com
Ingrid Thaule Grasdalsmoen 5 Nærmiljø ingriddt@hotmail.com
Nina Vik 6 Nestleder Skidag viknina@hotmail.com
Arnhild Fjose 6 Økonomi Refleksvest-

aksjon
Skidag

arnhild.fjose@sweco.no

Marit Helen Ebbesen 7 Kvalitet Skidag
Førstehjelpskurs
Natteravn

marithelen@gmail.com

- 7 Sosial Skidag
Natteravn
Førstehjelpskurs

-

Birgitte Leirhol (Rektor) - - - birgitte.leirhol@bergen.kommu
ne.no

SAKSLISTE

NR SAK OG AKSJON

1
Godkjenning av
innkalling

Rektor påpeker at Sædalen skole og SFO følger veiledende skolerute til Bergen
kommune (gitt at det ikke er søkt om endringer med godkjenning i SU/SMU) og holder
derfor stengt på planleggingsdager, ref sakslisten punkt 2c.

2 SKOLEN↔ FAU

Rektor sine svar på spørsmål og innspill i sakslisten:

- Rektor v/lærerne skal snakke om hvor viktig det er at foresatte svarer på
foreldreundersøkelsen. Den legger grunnlaget for FAU sine innspill til
skolen/kommunen vedrørende elevenes trivsel og læring i
kvalitetsoppfølgingsmøtet som er en gang i året (våren).
Skolen skal gjøre undersøkelsen tilgjengelig så snart som mulig for å unngå at
den kommer i julestria i desember. Dette er også et tiltak for å heve
svarprosenten fra 30.6 % i 2023.

- FAU har etterlyst aktivitetslederkurs for SFO ansatte for å gi enda større
variasjon i leken. Skolen deltar i trivselslederprogrammet som er et program
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som i tillegg til å legge til rette for at de eldste elevene skal ta initiativ til og
lede aktiviteter på tvers av trinn gir kursing til SFO ansatte. FAU oppfordrer
skolen til å tegne inn paradis og spill på asfalten som et lavterskel tiltak for å
utvide tilbudet til elevene så snart snøen er borte.

- Elevrådet har gitt tilbakemelding i SU/SMU møte 8.12.22 om at de ønsker flere
utflukter. FAU oppfordret skolen i møte 05.01.23 om å undersøke og spesifisere
hvilke utflukter de ønsker. Rektor informerer om at skolen bl.a.besøker fysak,
bergenshallen, teater og biblioteket på Nesttun. De har uteskole og svømming i
ulik grad for ulike trinn og elevene ønsker seg aktiviteter som fysak, vilvite og
uteskole. Rektor informerer om at de i lys av den nye kvalitetsutviklingsplanen
med fokusområde på elevmedvirkning jobber tverrfaglig og kontinuerlig for å
tilpasse undervisningen for å møte elevenes ønsker.

- Elevrådet har også fremmet ønske om hjerte-time på mellomtrinnet (SU/SMU
8.12.22). FAU ba skolen ta stilling til om dette er mulig å gjennomføre ref møtet
05.01.23. Rektor informerer om at som et ledd i den nye
kvalitetsutviklingsplanen for Bergensskolen med elevmedvirkning i fokus
utvikles det et nytt konsept som de har valgt å kalle “Jeg velger”. I disse timene
vil elevene vil få mulighet til å velge mellom ulike aktiviteter som kan
sammenlignes med hvordan en hjerte-time avholdes på de minste trinnene.

- FAU ønsket tilbakemelding fra skoleledelsen om hvordan lunsjpausene blir
avholdt på trinnene. FAU har fått henvendelser fra foreldrerådet om at elevene
må se på tegneserier i lunsjen for å unngå “støy” når de konverserer under
måltidet. Rektor informerer om at de minste trinnene har 30 minutter lunsj og
de eldste 20 minutter. Skolen har fokus på at lunsj er pausetid og fri.
Elevgruppen har ulike behov og det er derfor utfordrende å organisere lunsjen
slik at den blir optimal for alle. Skolen veksler derfor mellom å benytte skjerm
(viser utvalgte titler fra NRK super), høytlesing, sjakk og spise sammen og
konversere. FAU har forståelse for at det elever er forskjellige og har ulike
behov, men oppfordrer til høytlesing fra bøker som fenger elevene.

- Innspill fra foreldrerådet om mye innetid og TV i SFO tiden. Rektor påpeker at
SFO er et valgfritt fritidstilbud og ikke en del av skolen. SFO starter vanligvis
13.30 og mat serveres og inntas mellom 14-1430. Fra 14 - 15 legger SFO til
rette for frilek. De første barna begynner å gå hjem allerede kl 15, noe som de
opplever gjør det utfordrende å gjennomføre turer i nærmiljøet på hverdager.
Rektor videreformidler fra SFO at de legger til rette for ulike aktiviteter som
barna får velge selv som lek i gymsal, rollelek, tegning og perling. De er også
med i BKs kulturkarusell. FAU ser utfordringene men ønsker at det jobbes med
å tilrettelegge for mer utetid, på skolens område og i nærområdet.

- FAU har fått innspill fra foreldregruppen om muligheten for å lage egne
skolegensere. Rektor er skeptisk til tiltak som kan føre til økte forskjeller, men
er positiv dersom finansieringen kommer utenfra og alle elever får gensere.
FAU vil se på muligheten for å søke støtte til tiltaket.

- FAU har gitt innspill om at skolen kan vurderer å få hjelp av foresatte på
utflukter som risikeres å avlyses som følge av fravær i lærerstab (ref møte
05.01.23). Rektor ønsker ikke å involvere foresatte og begrunner dette med
krav til politiattest, taushetsplikt og kompetansekrav.

- Trinnkontaktene ønsker referat fra FAU møter i Vigilo (ref møte mellom
trinnkontaktene og FAU 22.02.23). Skolen skal sende ut referat fom 16.03.23.

- Trinnkontaktene og FAU ønsker å etablere “trinnets time” på foreldremøtene
for 2-7 trinn og fast presentasjon av brosjyren “En ABC for trinnkontakter og
FAU kontakter ved Sædalen skole” på 1 trinn sitt første foreldremøte om
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høsten (møte mellom trinnkontaktene og FAU 22.02.23). Skolen skal se på
muligheten for at 1 trinn kan velge trinnkontakter og FAU kontakter før
høstens møte for å starte dialogen tidlig.

- Trinnkontaktene og FAU ser behove for å kommunisere til foreldregruppen
hvem som bør inviteres i bursdag (ref møte mellom trinnkontaktene og FAU
22.02.23). Skolen viser til at de benytter fargekoder for å dele inn trinnet. FAU
mener at fargekodene skal være utgangspunkt for bursdagsinvitasjoner på älle
trinn og foresatte bør invitere alle fra sitt barns gruppe med samme kjønn i
bursdag. En kan plukke fra andre fargegrupper så lenge flertallet står igjen. En
skal ikke ekskludere fra barnets egen fargegruppe.
FAU oppfordrer også til felles jente eller guttebursdag slik at alle får invitasjon.
Viser til “ En ABC for trinnkontakter og FAU kontakter ved Sædalen skole”.

- Trinnkontaktene ønsket at FAU ble mer synlig. FAU har laget en plakat med
informasjon om FAU som skolen har hengt opp på utvalgte plasser (ref møte
mellom trinnkontaktene og FAU 22.02.23)

- FAU har fått innspill fra foreldrerådet om at mange barn klatrer på skoletaket
og ba om redegjørelse fra skolen om tiltak for å hindre dette. Rektor har ved
flere anledninger informert og bedt og tiltak fra bygg og eiendom i Bergen
kommune som er ansvarlig for skolebygget. Mindre tiltak har blitt iverksatt
uten at problemet er løst. FAU vil sende en bekymringsmelding til BK.

- FAU har fått innspill fra foreldregruppen om mye søppel på skoleområdet. Som
en del av ny strategiplan og fokus på elevmedvirkning skal skolen prøve ut
“indre og ytre tjeneste” der elevene får lære om å ta ansvar.
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Status i
gruppene

a. Sosial gruppen
Vellykket foreldrekveld med Guro Brakestad 06.02.23, kjempebra innsats av
sosialgruppen. Innspill til neste år er å forlenge påmeldingsfristen og reklamere
mer i ulike kanaler.

Aksjon
Ta kontakt med FAU leder ved Nattland, Asbjørn Åsebø
fau.nattlandskole@gmail.com for mulig samarbeid for fremtidige
foreldrekvelder.

b. Nærmiljø
Venter på informasjon fra SIL angående når utbyggingen starter.
FAU påpeker viktigheten av at skolen følger opp ansvarlig utbygger fra starten
for å sikre nødvendige tiltak når utbygging av området gangsettes.

c. Kvalitetsgruppen
John Wrigglesworth deltok sammen med rektor i møtet med BK etat for skole
26. januar som forberedelse til kvalitetsoppfølgingsmøte 15 mars.

Marit Helen Ebbesen, Christer Hovland og Stine Faugstad deltok i
kvalitetsoppfølgingsmøte med skolen 15.03 der FAU la frem sine innspill
vedrørende trivsel og læring basert på resultat fra foreldreundersøkelsen og
elevundersøkelsen. FAU gav også innspill til skolen/ kommunen vedrørende
metode for datainnsamling, samt gav kommentarer til “Sammen for kvalitet-
læring og medvirkning, kvalitetsutviklingsplanen for Bergensskolen 22/23 -
26/27”. Viser til eget referat fra kvalitetsoppfølgingsmøte for detaljer.

- Det er et behov for å bedre oversikt over foreldre gruppens meninger og
forventninger om innhold og åpningstider i SFO. FAU har oppfordret
trinnkontakter på 1-4 trinn om å lage en egen undersøkelse til foreldre med
barn i SFO og gi innspill til FAU som de kan ta videre med skolen.
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d. Ledergruppen
Det er etablert en liste liste over mulige støttespillere med frister for å forenkle
arbeidet for fremtidige FAU medlemmer.

Aksjon
Undersøke alternative premier til pizzalunsj. For eksempel kino på skolen.
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Status i
aktiviteter

a. Status for natteravnene
Behovet for natteravner er spesielt ved Freeride arrangement. I perioden
mellom mai - september er det flere som oppholder seg ute og FAU ønsker
derfor å oppfordre Helgetun beboere som tidligere har ønsket å bidra til å
danne en egen gruppe i nærmiljøet som de selv organiserer.
Aksjon ledergruppe
Kontakte styret i Helgetun og oppfordre til å lage egen nærmiljøgruppe.

b. Refleksvestaksjonen - 5 trinn vant etter jul og får pizzalunsj neste uke.

c. Førstehjelpskurs Marit Helen Ebbesen bekrefter at Norsk Folkehjelp holder
kurs (som i fjor) den 13.4 kl 11.45.

d. 17 mai
i. Komiteen hadde møte 18.01 og alle foresatte på 4 trinn ble invitert til

felles møte 31.01

e. Freeride starter opp igjen i februar. Datoer for våren er: 14 april, 5 mai og 9
juni.

f. Skidag ble gjennomført med suksess for 5 og 6 trinn.

5 Annet

a. Utfordringer med å oppdatere Brønnøysundregisteret med nye medlemmer.
Ledergruppen tar kontakt med registeret så snart som mulig. .

b. Stine Enæs har valgt å gi fra seg medlemskapet i FAU. Marit H Ebbesen har
varslet trinnet og bedt de som har mulighet delta siste månedene.
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